
Protokół Nr 11/19
z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku, 

które odbyło się w dniu 29 października 2019 r.
(sala nr 110 Urzędu Miejskiego w Słupsku)

1. Sprawy regulaminowe, rozpoczęcie obrad godz. 13.00

       -    stwierdzenie quorum

Przewodniczący Komisji Jan Lange przywitał wszystkich przybyłych na posiedzenie Komisji.

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków Komisji.
(Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do niniejszego protokołu.)

– przyjęcie porządku obrad.

Przewodniczący Komisji Jan Lange poinformował, że radni otrzymali zawiadomienie o posiedzeniu
Komisji wraz z proponowanym porządkiem obrad. Zapytał, czy są wnioski do porządku obrad.
(Zawiadomienie stanowi zał. nr 2 do niniejszego protokołu.)
Wobec braku wniosków poddał pod głosowanie poniższy porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.

2. Informacja dotycząca funkcjonowania Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego Spółki z o.o. 
w Słupsku w latach 2016-2019 ze szczególnym uwzględnieniem: sytuacji finansowej 
Spółki, sytuacji kadrowej w Spółce oraz zagrożeń dla funkcjonowania Spółki.”

3. Sprawy bieżące.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (6)
Tadeusz Bobrowski, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Renata Stec, Adam Treder
NIEOBECNI (3)
Kazimierz Czyż, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

Przewodniczący Komisji Jan Jan stwierdził, że Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad.

Ad.pkt.2.Informacja  dotycząca  funkcjonowania  Miejskiego  Zakładu  Komunikacyjnego
Spółki z o.o. w Słupsku w latach 2016-2019 ze szczególnym uwzględnieniem: sytuacji
finansowej Spółki, sytuacji kadrowej w Spółce oraz zagrożeń dla funkcjonowania
Spółki.”

(Informacja dotycząca funkcjonowania MZK Spółki z o.o. w Słupsku stanowi załącznik Nr 3 do
niniejszego protokołu).

Przewodniczący  Komisji  Jan  Lange przypomniał,  że  na  poprzednim  posiedzeniu  Komisja
rozpoczęła omawiać temat dotyczący funkcjonowania MZK Spółki z o.o. w Słupsku.
Członkowie Komisji zapoznali się z informacją na temat wpływu wzrostu cen paliw i energii na
cenę wozokilometrów w Miejskim Zakładzie Komunikacyjnym Spółce z o.o. w Słupsku oraz z
pismem Organizacji Związkowych działających przy MZK Sp. z o.o. z dnia 17 października 2019
roku w sprawie sytuacji finansowej Spółki oraz podwyższenia wynagrodzenia pracownikom. 
W wyniku dyskusji Komisja postanowiła wystąpić do Prezydenta o dodatkowe materiały dotyczące
funkcjonowania Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego Spółki z o.o. w Słupsku w latach 2016-
2019 ze szczególnym uwzględnieniem: sytuacji finansowej Spółki, sytuacji kadrowej w Spółce oraz
zagrożeń  dla  funkcjonowania  Spółki  i  przełożyć  omawianie  tematu  na  dzisiejsze  posiedzenie.
Ponadto na posiedzenie została zaproszona Pani Prezes i Przedstawiciele Organizacji Związkowych



działających przy MZK w celu omówienia tego tematu. 
Następnie oddał głos Zastępcy Prezydenta Miasta Markowi Golińskiemu.
Zastępca  Prezydenta  Miasta  Słupska  Marek  Goliński przedstawił  krótką  informację  dotyczącą
funkcjonowania Spółki MZK.
Dyrektor Zarządu Infrastruktury Miejskiej Jarosław Borecki przedstawił informację dot. aktualnej
sytuacji w zakresie świadczonych przez MZK usług komunikacyjnych. Przypomniał, że umowa na
świadczenie tych usług obowiązuje do 2024 r. Podkreślił, że współpraca ze spółką układa się bardzo
dobrze. Nadmienił, że w Zakładzie działa pięć związków zawodowych.
Zastępca  Dyrektora  Zarządu  Infrastruktury  Miejskiej  Janina  Golczyk przedstawiła  informację
dotycząca rozkładu jazdy autobusów.
Prezes  Miejskiego  Zakładu  Komunikacji  Spółki  z  o.o.  w  Słupsku  Anna  Szurek przedstawiła
informację dotyczącą funkcjonowania Miejskiego Zakładu Komunikacji Sp. z o.o. w Słupsku.
Podkreśliła, że na rynku pracy brakuje kierowców, stąd nie ma obsadzonych wszystkich etatów – na
dzień dzisiejszy brakuje minimum 10. Brak nadrabiany jest nadgodzinami - za zgodą kierowcy.
Nadmieniła, że organizacje związkowe działające w MZK o całej sytuacji wiedzą.
Stwierdziła,  że  rozwiązaniem  problemu  finansowego  będzie  podniesienie  ceny  wozokilometra,
która teraz jest za niska i przez to generowana jest strata. Dodała, że już z takim wnioskiem o
podwyższenie  stawki  do  7,32  gr  dla  pojazdów  standardowych  i  8,37  gr  dla  pojazdów
przegubowych, do Prezydenta wystąpiła.
Przedstawiciel  Związków  Zawodowych potwierdził  wypowiedź  Pani  Prezes  dodając,  że  w
przypadku podniesienia stawki za wozokilometr sytuacja finansowa spółki się poprawi.

W  dyskusji  udział  wzięli: radna  Anna  Mrowińska,  Przewodniczący  Komisji  Jan  Lange,
przedstawiciel Związku Zawodowego OPZZ MZK, radny Kamil Bierka, radny Adam Treder, radna
Renata Stec, radny Tadeusz Bobrowski

Wyjaśnień  udzielali:  Prezes  MZK Spółki  z  o.o.  Anna  Szurek,  Dyrektor  Zarządu  Infrastruktury
Miejskiej Jarosław Borecki, Zastępca Dyrektora Zarządu Infrastruktury Miejskiej Janina Golczyk,
Zastępca Prezydenta Miasta Słupska Marek Goliński.

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  po  zapoznaniu  się  z
informacją dotycząca funkcjonowania Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego Spółki z o.o. w
Słupsku  w  latach  2016-2019  ze  szczególnym  uwzględnieniem:  sytuacji  finansowej  Spółki,
sytuacji kadrowej w Spółce oraz zagrożeń dla funkcjonowania Spółki oraz po wysłuchaniu
Zarządu Spółki, przedstawicieli organizacji związków zawodowych działających przy MZK
Spółce z o.o.  w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku głosowania jednogłośnie (6 głosów za)
zgłosiła wniosek do Prezydent Miasta Słupska o rozważenie podwyższenia Spółce stawki za
wozokilometr  w  nadchodzącym  roku  budżetowym,  aby  między  innymi  zapewnić  godne
wynagrodzenie jej pracownikom.
Wynik głosowania:
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (6)
Tadeusz Bobrowski, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Renata Stec, Adam Treder
NIEOBECNI (3)
Kazimierz Czyż, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

Ad.pkt.3 Sprawy bieżące.

Przewodniczący Komisji Jan Lange zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś wnioski bądź zapytania.
Nikt z radnych nie zgłosił się.



Wobec powyższego Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja zrealizowała porządek obrad
i zamknął posiedzenie.
Posiedzenie zakończono o godz. 14.41.

Protokół sporządziła
Bożena Dacko
                                                                                                   Przewodniczący Komisji
         

Jan Lange


